
Zápis z 4. jednání Komise životního prostředí

dne 24.6.2020 v 16:30 hod., OŽPD

Přítomni: dle přiložené prezenční listiny

Průběh jednání:

1) Zahájení

Předseda komise_zahájil jednání komise.

2) Adaptace na změnu klimatu na území hl. m. Prahy

Komise se zabývala problematikou současných klimatických změn a jejich dopadem na

ekosystémy a věnovala se možným opatřením a doporučením k zachycení a udržení vody

vurbanizovaném prostředí (např. použití voděpropustných materiálů při výstavbě nových

nebo rekonstrukci stávajících parkovacích ploch).

3) Revitalizace Vinořského potoka v ul. Semčická

Vnávaznosti na předchozí diskutovaný bod seznámila “komisi se záměrem

realizace III. etapy revitalizace Vinořského potoka, a to vuse u olem ulice Semčické.

Revitalizace bude zahrnovat úpravu koryta toku včetně vybudování dvou malých tůní.

4) Představení studie elektrobusu

Hostmkomisi představil studii elektrobusu v trase mezi metrem Letňany a

Vinoři. topa e e tro usu využívá nové komunikace pro MHD kde není umožněn průjezd

tranzitní automobilové dopravy. Od metra Letňany vede komunikací po jižním okraji letiště,

skrze novou zástavbu Kbeličky, Albatros a Areál Kbely do Železnobrodské ulice, odkud dále

pokračuje Jilemnickou ulicí přeložkou Bohdanečské do Vinoře. Tím se nejen sníží hluk a

emise z MHD, ale také se sníží počet vozokilometrů, a tím i náklady na její provoz.

Zapsal: Daniel Majtner

Příloha: Prezenční listina


